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Abstract (en)
[origin: US2021086806A1] For a respective passenger car, a number of passengers situated therein and/or a number of available spaces is
determined. A passenger flow simulation is initialized on the basis of the determined numbers is provided. A multiplicity of potential directions
of movement are furthermore determined, for which a multiplicity of direction of movement-specific movement profiles are read in. The initialized
passenger flow simulation is then executed for a respective movement profile, wherein a distribution value that rates a resultant passenger
distribution is determined in each case. From the potential directions of movement, depending on the determined distribution values, specific
directions of movement are selected and are output as direction of movement indications on passenger-specific and/or location-specific direction
indicators is also provided.

Abstract (de)
Erfindungsgemäß werden für einen jeweiligen Personenwagen (PW1, PW2, PW3) eine Anzahl (NP) von darin befindlichen Personen und/oder eine
Anzahl (NF) von freien Plätzen ermittelt. Anhand der ermittelten Anzahlen (NP, NF) wird eine Personenstromsimulation initialisiert. Weiterhin wird
eine Vielzahl von potenziellen Laufrichtungen (PL) ermittelt, für die eine Vielzahl von laufrichtungsspezifischen Bewegungsprofilen (BP) eingelesen
wird. Die initialisierte Personenstromsimulation wird dann für ein jeweiliges Bewegungsprofil (BP) ausgeführt, wobei jeweils ein eine resultierende
Personenverteilung (PV) bewertender Verteilungswert (VW) ermittelt wird. Aus den potenziellen Laufrichtungen (PL) werden abhängig von den
ermittelten Verteilungswerten (VW) spezifische Laufrichtungen selektiert, die als Laufrichtungshinweise (LH1, LH2, LH3) auf personenspezifischen
und/oder ortsspezifischen Richtungsindikatoren (RI1, RI2, MO) ausgegeben werden.
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